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Reactie Stichting Middengolf Consultatie Verlengbaarheid FM frequenties.

De zgn noodverlenging is een   cadeautje   voor John en Q.  

Verlenging zonder verdere bevordering digitalisering is illegaal.

Ook compensatie voor hele kleine zenders en meer mogelijkheden AM

1) Inleiding:

De FM vergunningen zijn in 2011 en 2017 verlengd. De voorwaarde daarvoor was stevige 
digitalisering,waarvoor in 2017 een robuust digitaliseringsplan moest worden ingediend.

Nu beroept de Staatssecretaris op de andere mogelijkheid voor verlenging zoals aangeven in het 
Frequentiebesluit 2013

 Art 3 Fb lid 2
Vergunningen die zijn verleend met toepassing van een van de procedures, bedoeld in artikel
3.10, eerste lid, onderdelen b tot en met f, van de wet worden niet verlengd, tenzij Onze Minister
besluit dat een vergunning geheel of gedeeltelijk verlengbaar is omdat hij van oordeel is dat:
a. een verlenging het algemeen maatschappelijk, cultureel of economisch belang dient, of
b. verlenging van belang is voor de bevordering van de overgang van analoge naar digitale
techniek.

Een verlenging in het Algemeen Maatschappelijk, Cultureel of Economisch belang.
De verlenging zou vergunninghouders de mogelijkheid geven financiering aan te trekken bij geldverstrekkers om 
de problemen door Corona het hoofd te bieden.



2) Verlenging niet de juiste maatregel volgens SEO

Volgens het SEO rapport Noodverlenging Verlenging Commerciële omroepen is een dergelijke maatregel niet 
nodig voor de grotere kapitaalkrachtige zenders. Alleen de kleine landelijke partijen en regionale FM omroepen 
zouden hier baat bij hebben.

3) Geen Algemeen Economisch Belang

Er is dus gerede twijfel over de noodzaak van de noodverlenging die hoe dan ook voor de grotere landelijke 
ongeclausuleerde kavels en het Oldies kavel van Veronica geen algemeen economisch belang dient. Uitsluitend 
het belang van de eigenaren waarbij ook nog opvalt dat er sprake is van een zware concentratie daar drie van 
deze kavels in handen zijn van een partij. Dus mag dit met recht een cadeautje  or Talpa en DPG (Q Music) 
worden genoemd. Een tegenvallertje voor hun zijn de hoge prijzen die gevraagd worden. Daar protesteren ze nu 
weer zo hard tegen dat het voor alles en iedereen duidelijk moet zijn dat de verlenging niets anders voor hun is 
dan een geschenk van de overheid. Zij hebben dit niet nodig maar hebben wel de mogelijkheden nog drie jaar 
extra een flinke omzet en winst te generen.

Bovendien is niet in te zien dat het hier gaat om het Algemeen Economisch Belang. Het is alleen het belang voor 
de desbetreffende vergunninghouders. Algemeen Economisch belang zou zijn als bedrijfsleven en consumenten 
economische problemen krijgen bij het het achterwege laten van een maatregel. Zoals verschraling aanbod of 
voor adverteerders minder mogelijkheden.  Daar is hier geen sprake van. Zoals de Staatssecretaris zelf al 
erkend wordt het belang van nieuwkomers die al jaren wachten op een FM frequentie fors geschaad. Dat er 
overdrachten mogelijk zijn doet hier niets aan af. De overdrachten waren vooral tussen partijen die al langer 
actief waren, nieuwkomers staan nog steeds lange tijd buiten spel.

4) Economische vooruitzichten nu beter

Daar komt bij dat bij het indienen van de motie vd Berg die oproept tot de verlenging de economische 
vooruitzichten vanwege Corona ongewis waren. dat is nu aanmerkelijk beter, de vooruitzichten zijn veel beter 
waardoor maatregelen minder noodzakelijk zijn en zelfs afgebouwd worden. De noodzaak voor de 
noodverlenging komt daarmee onder druk te staan.

5) Slechte Corona maatregel

Over deze verlenging als Corona maatregel moet opgemerkt worden dat het hier zeker niet om maatwerk gaat, 
waarbij elk individueel bedrijf moet aantonen volgens vaste regels dat hij recht heeft op financiële compensatie.
Bij de noodverlenging FM vergunningen wordt alles en iedereen verlengd, men hoeft verder niets aan te tonen. 
Ook als omzetverlies achteraf meevalt of er niet is hoeft er niets teruggestort te worden. We zien het Algemeen 
Economisch belang niet om voor commerciële FM vergunninghouders een uitzondering te maken met 
verruiming van hun exploitatie mogelijkheden.

6) Geen digitaliseringseisen, verlenging illegaal

Omdat verlenging op basis van Algemeen Economisch Belang uitgesloten is kan er uitsluitend nog verlengd 
worden met een stevige uitbreiding van de digitalisering van de radiodistributie. In 2017 moest daartoe een 
robuust plan worden ingediend. Daarvan lijkt hier geen sprake, de dekkingsgraden blijven gelijk en er wordt 
geen enkele eis gestel aan de bevordering van digitale omroep, zoals een gedegen promotie plan om DAB + 
verder te helpen in Nederland.
De verlenging is derhalve illegaal.

7) Maar dan ook compensatie voor de kleine middengolf

Om een onverhoopte noodverlenging enigszins acceptabel te maken voor ons is een compensatie voor kleine 
middengolfvergunninghouders zoals wij zeer wel op zijn plaats. Dat kan eenvoudig met vrijstelling van de kosten 



van Agentschap Telecom en Commissariaat voor de Media over de jaren 2020 en 2021.

8) Verruim mogelijkheden op AM voor nieuwkomers

Om een heel klein beetje tegemoet te komen aan partijen die voor een groter verzorgingsgebied willen werken 
dan dat voor Laag Vermogen Middengolf zou verruiming van de mogelijkheden op middengolf (of AM) met wat 
hogere vermogens mogelijk moeten gemaakt. Immers er zijn geen mogelijkheden op FM voor grootschaliger 
verzorgingsgebied zolang de veiling uitblijft. Daarvoor zijn tenminste drie frequenties beschikbaar. Daar zou in 
ieder geval een zeer klein aantal partijen zoals de onze voorlopig voldoende mee geholpen zijn.
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